



Date: 29 July 2024

التاريخ: 29 يوليو 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
CEO/Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي / سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Court Judgment in Favour of Drake & Scull for AED 151,979,857 (one hundred fifty-one million nine hundred seventy-nine thousand eight hundred fifty-seven dirhams) against Khaldoun Rashid Tabari (the former CEO of Drake & Scull) and Saleh Muradweij

الموضوع: إفصاح حول صدور حكم قضائي لصالح شركة دريك أند سكل بمبلغ وقدره (151,979,857 درهم) مائة وواحد وخمسون مليون وتسعمائة وتسعة وسبعون ألف وثمانمائة وسبعة وخمسون درهماً، ضد خلدون رشيد الطبري (الرئيس التنفيذي الأسبق لشركة دريك أند سكل) وصالح مرادويج

With reference to the above subject, Drake & Scull International PJSC (the "Company") wishes to inform its shareholders that the Dubai Court of Appeal has issued a judgment in favour of the Company in case No. 1985/2021 Commercial Appeal against Khaldoun Rashid Tabari (the former CEO of Drake & Scull) and Saleh Muradweij. The court has ruled that they are jointly and severally liable to pay the Company an amount of AED 151,979,857 (one hundred fifty-one million nine hundred seventy-nine thousand eight hundred fifty-seven dirhams) as compensation for the material and moral damages suffered by the Company, along with legal interest at the rate of 5% from the date the judgment becomes final until full payment is made.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه تود شركة دريك اند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة") ان تبلغ مساهميها بأنه قد صدر حكم قضائي عن محكمة استئناف دبي لصالح الشركة في الدعوى رقم 2021/1985 استئناف تجاري والمقامة ضد خلدون رشيد الطبري (الرئيس التنفيذي الأسبق لشركة دريك أند سكل) وصالح مرادويج، وقد صدر الحكم بالزامهما بأن يؤديا بالتضامن والتضام فيما بينهما للشركة مبلغ و قدره (151,979,857 درهم) مائة وواحد وخمسون مليون وتسعمائة وتسعة وسبعون ألف وثمانمائة وسبعة وخمسون درهماً، تعويضاً عن الاضرار المادية والادبية التي لحقت بالشركة المدعية والفوائد القانونية بواقع 5 % من تاريخ صيرورة الحكم نهائياً وحتى تمام السداد.

Please note that the judgment is subject to appeal. The Company has already initiated enforcement procedures and has previously secured attachments on assets belonging to the defendants. Additionally, the Public Funds Prosecution – Abu Dhabi has imposed attachments

مع العلم أن الحكم قابل للطعن بالتميز وقد باشرت الشركة باتخاذ إجراءات التنفيذ ، علماً بأن الشركة سبق وأن حجزت على أصول عائدة للمحكوم عليهما، إضافة الى حجوزات واقعة



on funds and assets belonging to Khaldoun Rashid Tabari.

من قبل نيابة الأموال العامة – أبو ظبي على أموال وأصول عائلة
لخلدون رشيد الطبري.

Sincerely Yours,

Drake and Scull International PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

